Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Congressional Liaison Offices of Selected
Federal Agencies
Audrey Celeste Crane-Hirsch
Reference Librarian
Updated October 10, 2018
Congressional Research Service
7-5700
www.crs.gov
98-446

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Summary
This list of about 200 congressional liaison offices is intended to help congressional offices in
placing telephone calls and addressing correspondence to government agencies. The information
was supplied by the appropriate agency and is current as of the date of publication. Entries are
arranged alphabetically in four sections: legislative branch; judicial branch; executive branch; and
agencies, boards, and commissions.
This report is not intended to be comprehensive. It includes contacts at major federal agencies and
agencies for which CRS has received repeated requests. If you need a contact for a federal agency
not listed in this report, or for a private organization, such as a business or nonprofit, or a state
agency, please place a request on CRS.gov or call 7-5700.
This report was produced for congressional offices only.

CONGRESSIONAL OFFICE USE ONLY

Congressional Research Service

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Contents
Legislative Branch ........................................................................................................................... 1
Architect of the Capitol (AOC) ................................................................................................. 1
Congressional Budget Office (CBO) ........................................................................................ 1
Government Accountability Office (GAO) ............................................................................... 1
Government Publishing Office (GPO) ...................................................................................... 1
Library of Congress (LOC) ....................................................................................................... 2
Office of Compliance ................................................................................................................ 2
Judicial Branch ................................................................................................................................ 2
Supreme Court .......................................................................................................................... 2
U.S. Courts ................................................................................................................................ 2
Tax Court ................................................................................................................................... 3
Executive Branch ............................................................................................................................ 3
Executive Office of the President .............................................................................................. 3
The White House ....................................................................................................................... 3
Office of the First Lady ............................................................................................................. 3
Council of Economic Advisers .................................................................................................. 3
Council on Environmental Quality (CEQ) ................................................................................ 3
National Security Council (NSC) .............................................................................................. 4
Office of Management and Budget (OMB) .............................................................................. 4
Office of National Drug Control Policy (ONDCP) ................................................................... 4
Office of Science and Technology Policy (OSTP) .................................................................... 4
Office of the U.S. Trade Representative (USTR) ...................................................................... 4
Office of the Vice President ...................................................................................................... 4
Departments ..................................................................................................................................... 5
Department of Agriculture (USDA) .......................................................................................... 5
Forest Service ..................................................................................................................... 5
Department of Commerce (DOC) ............................................................................................. 5
Economic Development Administration (EDA) ................................................................. 5
International Trade Administration (ITA) ........................................................................... 5
Minority Business Development Agency (MBDA) ............................................................ 6
National Institute of Standards and Technology (NIST) ..................................................... 6
National Oceanic and Atmospheric Administration (NOAA) ............................................ 6
National Telecommunications and Information Administration (NTIA) ............................ 6
Patent and Trademark Office (PTO) ................................................................................... 6
U.S. Census Bureau ............................................................................................................ 6
Department of Defense (DOD) ................................................................................................. 7
Defense Finance and Accounting Services (DFAS) ............................................................ 7
Defense Intelligence Agency (DIA) .................................................................................... 7
Defense Logistics Agency (DLA) ....................................................................................... 8
Defense Security Cooperation Agency (DSCA) ................................................................. 8
Defense Security Service (DSS) ......................................................................................... 8
Department of the Air Force (USAF) ................................................................................. 9
Department of the Army ..................................................................................................... 9
Arlington National Cemetery ............................................................................................ 10
U.S. Army Corps of Engineers ......................................................................................... 10
Department of the Navy .................................................................................................... 10
Congressional Research Service

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

U.S. Marine Corps ............................................................................................................ 10
Joint Chiefs of Staff ........................................................................................................... 11
National Geospatial-Intelligence Agency (NGA) .............................................................. 11
National Guard Bureau ...................................................................................................... 11
National Security Agency/Central Security Service (NSA) .............................................. 11
Department of Education ......................................................................................................... 11
Office for Civil Rights ...................................................................................................... 12
Department of Energy (DOE) ................................................................................................. 12
Federal Energy Regulatory Commission (FERC)............................................................. 12
Department of Health and Human Services (HHS) ................................................................ 12
Administration for Children and Families (ACF) ............................................................. 12
Administration for Community Living ............................................................................. 13
Centers for Disease Control and Prevention (CDC) ......................................................... 13
Centers for Medicare and Medicaid Services (CMS) ....................................................... 13
Food and Drug Administration (FDA) .............................................................................. 13
Health Resources and Services Administration (HRSA) .................................................. 13
Indian Health Service (IHS) .............................................................................................. 13
National Institutes of Health (NIH) .................................................................................. 14
Substance Abuse and Mental Health Services Administration (SAMHSA) ..................... 14
Department of Homeland Security (DHS) .............................................................................. 14
U.S. Citizenship and Immigration Services (USCIS) ....................................................... 14
Transportation Security Administration (TSA) ................................................................. 14
U.S. Customs and Border Protection ................................................................................ 14
U.S. Immigration and Customs Enforcement (ICE) ......................................................... 15
Federal Emergency Management Agency (FEMA) .......................................................... 15
U.S. Coast Guard .............................................................................................................. 15
U.S. Secret Service ........................................................................................................... 15
Department of Housing and Urban Development (HUD)....................................................... 15
Department of the Interior (DOI) ............................................................................................ 16
Bureau of Indian Affairs (BIA) ......................................................................................... 16
Bureau of Land Management (BLM) ............................................................................... 16
Bureau of Ocean Energy Management ............................................................................. 16
Bureau of Reclamation ..................................................................................................... 16
Bureau of Safety and Environmental Enforcement .......................................................... 16
Fish and Wildlife Service (FWS) ...................................................................................... 17
National Park Service (NPS) ............................................................................................ 17
Office of Surface Mining Reclamation and Enforcement (OSM) .................................... 17
U.S. Geological Survey (USGS) ....................................................................................... 17
Department of Justice (DOJ) ................................................................................................... 17
Bureau of Alcohol, Tobacco, Firearms and Explosives (ATF) ......................................... 17
Bureau of Prisons .............................................................................................................. 18
Drug Enforcement Administration (DEA) ........................................................................ 18
Federal Bureau of Investigation (FBI) .............................................................................. 18
Office of Justice Programs (OJP) ...................................................................................... 18
U.S. Marshals Service ....................................................................................................... 18
Department of Labor (DOL) ................................................................................................... 18
Mine Safety and Health Administration (MSHA) ............................................................ 19
Occupational Safety and Health Administration (OSHA) ................................................ 19
Office of Disability Employment Policy .......................................................................... 19
Department of State ................................................................................................................. 19
Congressional Research Service

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Department of Transportation (DOT) ..................................................................................... 20
Federal Aviation Administration (FAA) ............................................................................ 20
Department of the Treasury ..................................................................................................... 20
Bureau of Engraving and Printing .................................................................................... 20
Bureau of the Fiscal Service ............................................................................................. 20
Comptroller of the Currency (OCC) ................................................................................. 20
Internal Revenue Service (IRS) ........................................................................................ 21
Office of Foreign Assets Control ...................................................................................... 21
U.S. Mint ........................................................................................................................... 21
Department of Veterans Affairs (VA) ...................................................................................... 21
Independent Agencies, Boards, and Commissions ........................................................................ 22
African Development Foundation (ADF) ............................................................................... 22
American Battle Monuments Commission (ABMC) .............................................................. 22
Amtrak .................................................................................................................................... 22
Appalachian Regional Commission ........................................................................................ 22
Broadcasting Board of Governors (BBG) ............................................................................... 22
Central Intelligence Agency (CIA) ......................................................................................... 23
Commission of Fine Arts ........................................................................................................ 23
Commodity Futures Trading Commission (CFTC) ................................................................ 23
Corporation for National and Community Service (CNCS) ................................................... 23
Election Assistance Commission (EAC) ................................................................................. 23
Environmental Protection Agency (EPA) ................................................................................ 23
Equal Employment Opportunity Commission (EEOC) .......................................................... 24
Export-Import Bank of the United States (EIB) ...................................................................... 24
Fannie Mae .............................................................................................................................. 24
Farm Credit Administration (FCA) ......................................................................................... 24
Federal Communications Commission (FCC) ........................................................................ 24
Federal Deposit Insurance Corporation (FDIC) ...................................................................... 24
Federal Housing Finance Agency (FHFA) .............................................................................. 25
Federal Election Commission (FEC) ...................................................................................... 25
Federal Labor Relations Authority .......................................................................................... 25
Federal Maritime Commission ................................................................................................ 25
Federal Mediation and Conciliation Service ........................................................................... 25
Federal Reserve System (FRS) ............................................................................................... 25
Consumer Financial Protection Bureau (CFPB) ............................................................... 26
Federal Retirement Thrift Investment Board (FRTIB) ............................................................ 26
Federal Trade Commission (FTC)........................................................................................... 26
Freddie Mac ............................................................................................................................ 26
General Services Administration (GSA) ................................................................................. 27
Institute of Museum and Library Services .............................................................................. 27
Inter-American Foundation (IAF) ........................................................................................... 27
Legal Services Corporation (LSC) .......................................................................................... 27
Merit Systems Protection Board (MSPB) ............................................................................... 27
Millennium Challenge Corporation (MCC) ............................................................................ 27
National Aeronautics and Space Administration (NASA) ...................................................... 28
National Archives and Records Administration (NARA) ....................................................... 28
National Capital Planning Commission .................................................................................. 28
National Council on Disability (NCD).................................................................................... 28
National Credit Union Administration (NCUA) ..................................................................... 28
National Endowment for the Arts (NEA) ................................................................................ 28
Congressional Research Service

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

National Endowment for the Humanities (NEH) .................................................................... 29
National Gallery of Art (NGA) ............................................................................................... 29
National Labor Relations Board (NLRB) ............................................................................... 29
National Mediation Board (NMB) .......................................................................................... 29
National Science Foundation (NSF) ....................................................................................... 29
National Transportation Safety Board (NTSB) ....................................................................... 29
Nuclear Regulatory Commission (NRC) ................................................................................ 30
Occupational Safety and Health Review Commission (OSHRC) ........................................... 30
Office of Personnel Management (OPM) ............................................................................... 30
Office of Special Counsel (OSC) ............................................................................................ 30
Overseas Private Investment Corporation (OPIC) .................................................................. 31
Peace Corps ............................................................................................................................. 31
Pension Benefit Guaranty Corporation (PBGC) ..................................................................... 31
Postal Regulatory Commission (PRC) .................................................................................... 31
President’s Council on Fitness, Sports & Nutrition ................................................................ 31
Railroad Retirement Board (RRB) .......................................................................................... 31
Sallie Mae ............................................................................................................................... 32
Securities and Exchange Commission (SEC) ......................................................................... 32
Selective Service System (SSS) .............................................................................................. 32
Small Business Administration (SBA) .................................................................................... 32
Smithsonian Institution ........................................................................................................... 32
Social Security Administration (SSA) ..................................................................................... 32
Social Security Liaison Office .......................................................................................... 33
Surface Transportation Board (STB) ....................................................................................... 33
Tennessee Valley Authority (TVA) .......................................................................................... 33
Trade and Development Agency ............................................................................................. 33
U.S. Access Board (Architectural and Transportation Barriers Compliance Board) .............. 33
U.S. Agency for International Development (USAID) ........................................................... 33
U.S. Commission on Civil Rights (CRC) ............................................................................... 34
U.S. Consumer Product Safety Commission (CPSC) ............................................................. 34
U.S. International Trade Commission (ITC) ........................................................................... 34
U.S. Postal Service (USPS) ..................................................................................................... 34
District of Columbia (DC) ............................................................................................................. 35

Contacts
Author Contact Information .......................................................................................................... 35

Congressional Research Service

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Legislative Branch
Architect of the Capitol (AOC)
Mary Anne “Mamie” Bittner
Tel: (202) 228-1793
Director of Communications and Congressional
Fax: (202) 228-1893
Relations
Email: mbittner@aoc.gov
Architect of the Capitol
http://www.aoc.gov
U.S. Capitol, Room SB-15
Washington, DC 20515
Congressional Budget Office (CBO)
Leigh Angres
Tel: (202) 226-2700
Associate Director for Legislative Affairs
Publications: (202) 226-2809
Congressional Budget Office
Fax: (202) 225-7509
Ford House Office Building
Email: leigh.angres@cbo.gov
Second and D Streets, SW, Room 402
http://www.cbo.gov
Washington, DC 20515
Government Accountability Office (GAO)
Orice Wil iams Brown
Tel: (202) 512-4400
Managing Director, Office of Congressional
Publications: (202) 512-6000
Relations
Fax: (202) 512-7919 or (202) 512-
Government Accountability Office
4641
441 G Street, NW, Room 7125
http://www.gao.gov/
Washington, DC 20548
Until July 2004, this agency was known as the General Accounting Office.
Government Publishing Office (GPO)
Lyle Green
Tel: (202) 512-0224
Managing Director, Official Journals of
Fax: (202) 512-1101
Government
Email: l green@gpo.gov
U.S. Government Publishing Office
http://www.gpo.gov/congressional/
732 North Capitol Street, NW, Room C-730
Washington, DC 20401
Yalanda Johnson
Tel: (202) 512-1991
Congressional Relations Specialist
Fax: (202) 512-1293
U.S. Government Publishing Office
Email: yjohnson@gpo.gov
732 North Capitol Street, NW, Room C-804
Washington, DC 20401
Jay McCarthy
Tel: (202) 512-1991
Congressional Relations Specialist
Fax: (202) 512-1293
U.S. Government Publishing Office
Email: jmccarthy@gpo.gov
732 North Capitol Street, NW, Room C-804
Washington, DC 20401
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
1

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Library of Congress (LOC)
Kathleen Ott
Capitol ext. 7-6577
Director, Congressional Relations Office
Tel: (202) 707-6577
Library of Congress
Fax: (202) 707-4350
101 Independence Avenue, SE
http://www.loc.gov/lcnet/
Washington, DC 20540-1030
Loan Division (requests for books):
Capitol ext. 7-5445
Tel: (202) 707-5445
Fax: (202) 707-5986
Congressional Research Service (CRS)

Mary Mazanec
Capitol ext. 7-5700
Director
Tel: (202) 707-5700
Congressional Research Service
Fax: (202) 707-6745
Library of Congress
http://www.crs.gov
101 Independence Avenue, SE
Washington, DC 20540-7210
Office of Compliance
Teresa James
Tel: (202) 724-9250
Deputy Executive Director
Fax: (202) 426-1913
Office of Compliance
Email: teresa.james@compliance.gov
110 Second Street, SE
http://www.compliance.gov
LA 200
Washington, DC 20540-1999
Judicial Branch
Supreme Court
Kathy Arberg
Tel: (202) 479-3211 (press 1)
Public Information Officer
Fax: (202) 479-3388
Supreme Court of the United States
http://www.supremecourtus.gov
One First Street, NE
Washington, DC 20543
U.S. Courts
Cordia A. Strom
Tel: (202) 502-1700
Legislative Affairs Officer
Fax: (202) 502-1799
Office of Legislative Affairs
http://www.uscourts.gov
Administrative Office of the United States Courts
Thurgood Marshall Federal Judiciary Building
One Columbus Circle, NE, Suite 7-110
Washington, DC 20544
The Administrative Office represents all federal courts in interaction with Congress.
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
2

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Tax Court
Clerk of Court’s Office
Tel: (202) 521-4600 (must dial 202)
United States Tax Court
http://www.ustaxcourt.gov
400 Second Street, NW
Washington, DC 20217-0002
Executive Branch
Executive Office of the President
The White House
Shahira E. Knight
Tel: (202) 456-2756
Director of Legislative Affairs
Email:
The White House
legislativeaffairs45@who.eop.gov
West Wing
http://www.whitehouse.gov/
1600 Pennsylvania Avenue, NW
Washington, DC 20502
For House offices:
Tel:

Fax:
Deputy Assistant to the President for Legislative
Affairs—House East Wing
For Senate offices:
Tel:

Fax:
Deputy Assistant to the President for Legislative
Affairs—Senate East Wing
Office of the First Lady

Tel:
Deputy Chief of Staff
Fax:
Office of the First Lady
The White House
1600 Pennsylvania Avenue, NW
Washington, DC 20500
Council of Economic Advisers
Jennifer “DJ” Nordquist
Tel: (202) 456-5535
Chief of Staff
http://www.whitehouse.gov/cea/
Council of Economic Advisers
725 17th Street, NW
Washington, DC 20502
Council on Environmental Quality (CEQ)
Theresa Pettigrew
Tel: (202) 395-5750
Associate Director for Legislative Affairs
Fax: (202) 456-6546
Council on Environmental Quality
http://www.whitehouse.gov/ceq/
730 Jackson Place, NW
Washington, DC 20503
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
3

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

National Security Council (NSC)
James L. Kaplan
Tel: (202) 456-9171
Director for Legislative Affairs
http://www.whitehouse.gov/nsc
National Security Council
Eisenhower Executive Office Building, Room 307
1650 Pennsylvania Avenue, NW
Washington, DC 20503
Office of Management and Budget (OMB)
Jonathan Slemrod
Tel: (202) 395-4790
Associate Director for Legislative Affairs
Email: legislativeaffairs@omb.eop.gov
Eisenhower Executive Office Building, Room 251
http://www.whitehouse.gov/omb/
1650 Pennsylvania Avenue, NW
Washington, DC 20503
Office of National Drug Control Policy (ONDCP)
Kayla M. Tonnessen
Tel: (202) 395-6602
Associate Director of Legislative Affairs
Email:
Office of National Drug Control Policy
Kayla.M.Tonnessen@ondcp.eop.gov
750 Seventeenth Street, NW
http://www.whitehouse.gov/ondcp
Washington, DC 20503
Office of Science and Technology Policy (OSTP)
Donna Pignatelli
Tel: (202) 456-7116
Assistant Director for Legislative Affairs
Fax: (202) 456-6021
Office of Science and Technology Policy
Email: dpignatelli@ostp.eop.gov
Eisenhower Executive Office Building
http://www.ostp.gov/
1650 Pennsylvania Avenue, NW
Washington, DC 20502
Office of the U.S. Trade Representative (USTR)
Christopher L. Jackson
Tel: (202) 395-6951
Assistant U.S. Trade Representative for
Fax: (202) 395-4656
Congressional Affairs
http://www.ustr.gov/
600 Seventeenth Street, NW
Washington, DC 20508
Office of the Vice President
Jonathan Hiler
Capitol ext. 4-2424
Director of Legislative Affairs
Tel: (202) 224-2424
Office of the Vice President
Fax: (202) 228-1475
Room S-212, The Capitol
Washington, DC 20510
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
4

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Departments
Department of Agriculture (USDA)
Kenneth “Ken” Barbic
Tel: (202) 720-7095
Assistant Secretary for Congressional Relations
Fax: (202) 720-8077
U.S. Department of Agriculture
Email: agsec@usda.gov
219A Whitten Building
http://www.usda.gov/wps/portal/usdahome
1400 Independence Avenue, SW
Washington, DC 20250
Forest Service
Douglas Crandall
Tel: (202) 205-1637
Director, Legislative Affairs Staff
Fax: (202) 205-1225
U.S. Department of Agriculture
http://www.fs.fed.us/
Yates Building, 4 Central
201 Fourteenth Street, SW
Washington, DC 20250
Department of Commerce (DOC)
Michael Platt
Tel: (202) 482-3663
Assistant Secretary for Legislative and Intergovernmental Affairs Fax: (202) 482-4420
U.S. Department of Commerce
http://www.commerce.gov
Room 5421

1401 Constitution Avenue, NW
Washington, DC 20230
Economic Development Administration (EDA)
Angela Ewell-Madison
Tel: (202) 482-2900
Director of Legislative and Intergovernmental Affairs
Email: aewell-madison@eda.gov
Economic Development Administration
http://www.eda.gov/
U.S. Department of Commerce
Herbert Hoover Building, Room 71015
1401 Constitution Avenue, NW
Washington, DC 20230
International Trade Administration (ITA)
Vacant
Tel: (202) 482-3015
Director, Office of Legislative and Intergovernmental Affairs
Fax: (202) 482-0900
International Trade Administration
http://trade.gov/index.asp
U.S. Department of Commerce
Herbert Hoover Building, Room 3424
1401 Constitution Avenue, NW
Washington, DC 20230
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
5

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Minority Business Development Agency (MBDA)
Bridget Gonzales
Tel: (202) 482-6272
Chief, Office of Legislative, Education, and
Fax: (202) 482-2562
Intergovernmental Affairs
http://www.mbda.gov/
U.S. Department of Commerce
Herbert Hoover Building, Room 5061
1401 Constitution Avenue, NW
Washington, DC 20230
National Institute of Standards and Technology (NIST)
Jim Schufreider
Tel: (301) 975-5675
Director, Office of Congressional and Legislative Affairs
Fax: (301) 869-8972
National Institute of Standards and Technology
Email: jim.schufreider@nist.gov
U.S. Department of Commerce
http://www.nist.gov/
100 Bureau Drive
Gaithersburg, MD 20899-1002
National Oceanic and Atmospheric Administration (NOAA)
LCDR Wendy Lewis
Tel: (202) 482-4981
Director, Office of Legislative and Intergovernmental Affairs
http://www.noaa.gov/
National Oceanic and Atmospheric Administration
http://www.legislative.noaa.gov/
U.S. Department of Commerce
Herbert Hoover Building
1401 Constitution Avenue, NW, Floor 6, Room 62008
Washington, DC 20230
National Telecommunications and Information Administration (NTIA)
Jim Wasilewski
Tel: (202) 482-1830
Director for Congressional Affairs
Fax: (202) 501-0536
National Telecommunications and Information Administration
Email: jwasilewski@ntia.doc.gov
U.S. Department of Commerce
http://www.ntia.doc.gov/
Herbert Hoover Building, Room 4898
1401 Constitution Avenue, NW
Washington, DC 20230
Patent and Trademark Office (PTO)
Dana Robert Colarul i
Tel: (571) 272-7300
Director, Office of Governmental Affairs
Fax: (571) 273-0085
U.S. Patent and Trademark Office
Email: dana.colarul i@uspto.gov
P.O. Box 1450
http://www.uspto.gov/
Madison Building, 10th Floor West
600 Dulaney Street
Alexandria, VA 22313-1450
U.S. Census Bureau
Alan Lang
Tel: (301) 763-6100
Acting Division Chief for Congressional Affairs
Fax: (301) 763-3780
U.S. Department of Commerce
Email: cao@census.gov
U.S. Census Bureau
http://www.census.gov/
Washington, DC 20233
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
6

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Department of Defense (DOD)
The Honorable Robert R. Hood
Tel: (703) 697-6210
Assistant Secretary of Defense for Legislative Affairs
Fax: (703) 693-5530
U.S. Department of Defense
http://www.defense.gov
1300 Defense Pentagon
For case-related matters:
Washington, DC 20301-1300
Tel: (571) 256-8111
Email: osd.pentagon.oasdla.ci@mail.mil

Defense Finance and Accounting Services (DFAS)
Mannewell Darby
Tel: (571) 372-5922
DFAS Congressional and Legislative Liaison, Corporate
Fax: (571) 372-7275
Communications
http://www.dfas.mil/
DFAS Headquarters–Indianapolis
8899 East 56th Street
Indianapolis, IN 46249-3300
For case-related matters:
Tel: (866) 793-2256 or (317) 212-1631
Shane Douglas
Fax: (317) 275-0288
Chief, Congressional Liaison Office
Email: dfas.indianapolis-
DFAS Headquarters–Indianapolis
in.jck.mbx.cloincomingcases@mail.mil
8899 East 56th Street
Room 303Y-3
Indianapolis, IN 46249-1000
Defense Intelligence Agency (DIA)
Deanna French
Tel: (202) 231-0800
Director, Corporate Communications
Fax: (202) 231-0851
Defense Intelligence Agency
http://www.dia.mil/
ATTN: CP
200 MacDil Boulevard
Joint Base Anacostia-Bol ing
Washington, DC 20340
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
7

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Defense Logistics Agency (DLA)
Robert (Bob) Wimple
Tel: (703) 767-5264
Director, Legislative Affairs
Fax: (703) 767-6312
Defense Logistics Agency
http://www.dla.mil/
Department of Defense
8725 John J. Kingman Road
Fort Belvoir, VA 22060-6221
Defense Security Cooperation Agency (DSCA)

Tel:
Director, Legislative and Public Affairs Office
http://www.dsca.mil/
Defense Security Cooperation Agency
Email: LPA-web@dsca.mil
Department of Defense
2800 Defense Pentagon
Washington, DC 20301-2800

Senate Liaison:
Tel:

Email:
House Liaison:
Tel:

Email:
Responsible only for military-military cooperation with allies worldwide. Security clearances are handled by the
Defense Security Service, below.
Defense Security Service (DSS)
Jon Bennett
Tel: (571) 305-6562
Congressional Liaison
Fax: (571) 305-6545
27130 Telegraph Road
Email: dss.quantico.dss-hq.mbx.legislative-
Quantico, VA 22314
affairs@mail.mil
http://www.dss.mil
Oversees the protection of national security assets and provides integrated security services to the Department of
Defense.
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
8

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Department of the Air Force (USAF)
Major General Steven L. Basham
http://www.af.mil
Director of Legislative Liaison
Secretary of Air Force/Office of Legislative Liaison
U.S. Department of the Air Force
1160 Air Force Pentagon
Washington, DC 20330-1160
For House offices (policy matters only):
Colonel Thomas Kunkel
Tel: (202) 685-4531
Chief, House Liaison Division
Email: usaf.pentagon.saf-l .list.rss-saf-llh-distro-
B-322 Rayburn House Office Building
list@mail.mi
U.S. House of Representatives
Washington, DC 20515
For Senate offices (policy matters only):

Colonel Caroline Mil er
Capitol ext. 4-2481
Chief, Senate Liaison Division
Tel: (202) 224-2481
182 Russell Senate Office Building
Email: usaf.pentagon.saf-l .list.rss-saf-lls-distro-
U.S. Senate
list@mail.mil
Washington, DC 20510
Correspondence/Casework (both House and Senate):
Lt. Colonel Jack W. Flynt III
Tel: (703) 695-7364
Chief, Congressional Correspondence Division
Email: usaf.pentagon.saf-l .mbx.saf-llmi-
1160 Air Force Pentagon
workflow@mail.mil
Washington, DC 20330-1160
Department of the Army
Brigadier General (Promotable) Brian E.
Tel: (703) 697-8381
Winski
Email: usarmy.pentagon.hqda-ocll.mbx.congressional-
Chief, Legislative Liaison
inquiries@mail.mil
U.S. Department of the Army
http://ocll.hqda.pentagon.mil/
1600 Army Pentagon
Washington, DC 20310-1600

Clyde “Mack” McLemore, Constituent Casework from States (703) 614-9582
Requests regarding:
AL, AK, AR, AZ, CA, CO, HI, IA, ID, IL, IN, KS, LA, MN, MO, MT, ND, NE, NM, NV, OH, OK, OR, SD, TX, UT,
WA, WI, and WY
Ms. Carol Robinson, Constituent Casework from States (703) 697-9687
Requests regarding:
AS, CT, DC, DE, FL, GA, GU, KY, MA, MD, ME, MI, MP, MS, NC, NH, NJ, NY, PA, PR, RI, SC, TN, VT, VA, VI,
and WV
For House offices (Legislative and Policy Issues)
Colonel Timothy W. Holman
Tel: (202) 685-2676
2024 Rayburn House Office Building

U.S. House of Representatives
Washington, DC 20515
For Senate offices (Legislative and Policy Issues)
Colonel Michael J. Lawson
Capitol ext. 4-2881
183 Russell Senate Office Building
Tel: (202) 224-2881
U.S. Senate

Washington, DC 20510
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
9

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Arlington National Cemetery
Lil ian M. Jenkins
Tel: (703) 614-5044
Congressional Affairs
Fax: (571) 256-3369
Arlington National Cemetery
http://www.arlingtoncemetery.mil/
1 Memorial Avenue
Arlington, VA 22211
U.S. Army Corps of Engineers
Jennifer Greer
Tel: (202) 761-4113
Congressional Affairs Officer
Fax: (202) 761-4370
U.S. Army Corps of Engineers (CECS-C)
http://www.usace.army.mil/
Government Accountability Office Building
441 G Street, NW, Attn: CECS-C
Washington, DC 20314
Department of the Navy
Rear Admiral James Loeblein
Tel: (703) 697-7146
Chief of Legislative Affairs
Fax: (703) 697-1009
Department of the Navy
http://www.navy.mil/
1300 Navy Pentagon
Correspondence/Casework:
Washington, DC 20350-1300
navy_constituent@navy.mil
Fax: (703) 614-7089
For House offices:
Captain Scott Farr
Tel: (202) 225-7126
Director, House Liaison Office
Fax: (202) 685-6077
Department of the Navy
B-324 Rayburn House Office Building
U.S. House of Representatives
Washington, DC 20515
For Senate offices:
Captain Scott Sciretta
Tel: (202) 685-6003
Director, Senate Liaison Office
Department of the Navy
182 Russell Senate Office Building
U.S. Senate
Washington, DC 20510
U.S. Marine Corps
Office of Legislative Affairs
Tel: (703) 614-1686 or (703) 614-1687
Correspondence/Casework: (703) 614-1738
Fax: (703) 614-4172
Email for case-related matters:
M_HQMC_OLA_
CONGRINT.FCT@usmc.mil
For House offices: policy/legislative matters
Colonel John A. Ostrowski
Tel: (202) 225-7124
Director, House Liaison Office
http://www.hqmc.marines.mil/
G-2022 Rayburn House Office Building
U.S. House of Representatives
Washington, DC 20515
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
10

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

For Senate offices: policy/legislative matters
Colonel Jon Lauder
Tel: (202) 685-6004
Director, Senate Liaison Office
http://www.hqmc.marines.mil/
182 Russell Senate Office Building
U.S. Senate
Washington, DC 20510
Joint Chiefs of Staff
Marine Colonel Richard Bew
Tel: (703) 614-1777
Legislative Assistant
Fax: (703) 697-3083
Joint Chiefs of Staff
http://www.jcs.mil/
The Pentagon, Room 2D920
Washington, DC 20318-9999
National Geospatial-Intelligence Agency (NGA)
James Samuel Jr.
Tel: (571) 557-5300
Chief of Congressional Affairs
Tel: (secure) (571) 578-5067
National Geospatial-Intelligence Agency
Fax: (unclassified) (571) 557-2175
7500 Geoint Drive
Fax: (secure) (571) 558-0989
Springfield, VA 22150
Email: occl@nga.mil
https://www.nga.mil/
National Guard Bureau
Brigadier General Christopher Finerty, USAF
Tel: (571) 256-7339
Director, Office of Legislative Liaison
Fax: (571) 256-7343
National Guard Bureau
http://www.nationalguard.mil//
1636 Defense Pentagon
Washington, DC 20301-1636
For case-related matters (both Army and Air Force):
Tel: (703) 607-5525
Donna Warren
Fax: (703) 607-3672
Chief, Congressional Inquiries
Email: ng.ncr.arng.mbx.ngb-congressional-
National Guard Bureau
inquiries@mail.mil
111 S George Mason Drive
Arlington, VA 22204-1373
National Security Agency/Central Security Service (NSA)
Trumbul Soule
Tel: (301) 688-7246
Director, Legislative Affairs Office
Fax: (443) 479-2888
National Security Agency/Central Security Service
http://www.nsa.gov/
Department of Defense, Suite 6282
Fort George Meade, MD 20755
Department of Education
Peter Oppenheim
Tel: (202) 401-0020
Assistant Secretary for Legislative and Congressional Affairs
Email: olcainquiries@ed.gov
U.S. Department of Education
http://www.ed.gov/index.jhtml
400 Maryland Avenue, SW
Washington, DC 20202-3100
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
11

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Office for Civil Rights
Kenneth L. Marcus
Tel: (202) 453-5900
Assistant Secretary for the Office for Civil Rights
Fax: (202) 453-6010
U.S. Department of Education
Email: ocr@ed.gov
400 Maryland Avenue, SW
http://www.ed.gov/about/offices/list/ocr/
Washington, DC 20202-1100
index.html?src=mr
Department of Energy (DOE)
Melissa Burnison
Tel: (202) 586-5450
Assistant Secretary for Congressional and
Fax: (202) 586-4891
Intergovernmental Affairs
http://www.energy.gov/nationalsecurity/
U.S. Department of Energy
index.htm
Forrestal Building, Room 7Bl38
1000 Independence Avenue, SW
Washington, DC 20585-0800
Federal Energy Regulatory Commission (FERC)
Vacant
Tel: (202) 502-8004
Deputy Director of External Affairs
Fax: (202) 208-2106
Federal Energy Regulatory Commission
http://www.ferc.gov/
888 First Street, NE, Room 11H
Washington, DC 20426
Senate Liaison:
Tel: (202) 502-8004
John Peschke
Congressional Affairs Specialist
House Liaison:
Tel: (202) 502-8004
Jehmal Hudson
Congressional Affairs Specialist
Department of Health and Human Services (HHS)
Matthew Bassett
Congressional Liaison: (202) 690-7627
Assistant Secretary for Legislation
Human Services: (202) 690-6311
U.S. Department of Health and Human Services
Health Issues: (202) 690-7450
Hubert Humphrey Building, Room 416 G
Grants: (202) 690-7094
200 Independence Avenue, SW
Fax: (202) 690-7380
Washington, DC 20201
http://www.hhs.gov/
Administration for Children and Families (ACF)
Scott Logan
Tel: (202) 401-4529
Director, Division of Legislative and Regulatory Affairs
Fax: (202) 401-4562
Administration for Children and Families
Email: scott.logan@acf.hhs.gov
U.S. Department of Health and Human Services
http://www.acf.hhs.gov/
330 C Street, SW, 5th Floor
Washington, DC 20201
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
12

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Administration for Community Living
Jennifer Klocinski
Tel: (202) 795-7377
Acting Legislative Director
Fax: (202) 205-0415
Administration for Community Living
Email: jennifer.klocinski@acl.hhs.gov
Department of Health and Human Services
Washington, DC 20201
Centers for Disease Control and Prevention (CDC)
Mitchell Wolfe
Tel: (202) 245-0600
Acting Director, Washington Office
Fax: (202) 245-0602
Centers for Disease Control and Prevention
Email: mwolfe@cdc.gov
395 E Street, SW, Suite 9100
http://www.cdc.gov/
Washington, DC 20201
Centers for Medicare and Medicaid Services (CMS)
Maria Martino
Tel: (202) 690-8220
Director of Congressional Affairs
Fax: (202) 690-8168
Centers for Medicare and Medicaid Services
Email: maria.martino@cms.hhs.gov
Department of Health and Human Services
http://www.cms.gov
200 Independence Avenue, SW
Room 337H Humphrey Building
Washington, DC 20201
This was the Health Care Financing Administration until July 1, 2001.
Food and Drug Administration (FDA)
John Martin
Tel: (301) 796-8900
Principal Associate Commissioner for Legislation
Fax: (301) 847-8602
Office of Policy, Planning, Legislation, and Analysis
Email: legislation@fda.hhs.gov
Food and Drug Administration
http://www.fda.gov/
U.S. Department of Health and Human Services
10903 New Hampshire Avenue
Building 32, Room 2346
Silver Spring, MD 20993
Health Resources and Services Administration (HRSA)
Leslie Atkinson
Tel: (301) 443-1890
Director, Office of Legislation
Fax: (301) 443-9270
Parklawn Building
Email: latkinson@hrsa.gov
5600 Fishers Lane
http://www.hrsa.gov
Rockvil e, MD 20857
Indian Health Service (IHS)
Darren Pete
Tel: (301) 443-7261
Director of Congressional and Legislative Affairs
Fax: (301) 480-3192
Indian Health Service
Email: darren.pete@ihs.gov
5600 Fishers Lane
http://www.ihs.gov/
Mail Stop 08E53
Rockvil e, MD 20857
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
13

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

National Institutes of Health (NIH)
Adrienne Hallett
Tel: (301) 496-3471
Associate Director, Office of Legislative Policy and Analysis
Fax: (301) 496-0840
National Institutes of Health
Email: adrienne.hallett@nih.gov
U.S. Department of Health and Human Services
http://www.nih.gov/
Building One, Room 244
Center Drive,
Bethesda, MD 20892
Substance Abuse and Mental Health Services Administration (SAMHSA)
Brian Altman
Tel: (240) 276-2009
Acting Director, Office of Legislation
Fax: (240) 276-2010
Substance Abuse and Mental Health Services Administration
Email: brian.altman@samhsa.hhs.gov
U.S. Department of Health and Human Services
http://www.samhsa.gov/
5600 Fishers Lane, Room 18E78
Rockvil e, MD 20857
Department of Homeland Security (DHS)
David G. Wonnenberg
Tel: (202) 447-5890
Acting Assistant Secretary for Legislative Affairs
Fax: (202) 447-5437
Department of Homeland Security
http://www.dhs.gov/about-office-legislative-affairs
301 7th Street, SW, Mail Stop 0150
Washington, DC 20528-0150
U.S. Citizenship and Immigration Services (USCIS)
Aaron Calkins
Tel: (202) 272-1940
Chief, Legislative Affairs
Fax: (202) 272-1955
U.S. Citizenship and Immigration Services
Email:
20 Massachusetts Avenue, 4th Floor
usciscongressionalinquiries@uscis.dhs.gov
Washington, DC 20529
http://www.uscis.gov/
This bureau handles immigration service functions such as immigrant benefits, adjustment of status to naturalization
applications, and requests for asylum and refugee status.
Transportation Security Administration (TSA)
Marian Gibson
Tel: (571) 227-2717
Deputy Assistant Administrator, Office of Legislative Affairs
Fax: (571) 227-2559
Transportation Security Administration Headquarters
Email: tsaola@tsa.dhs.gov
East Tower, Floor 11, TSA-5
http://www.tsa.gov/public/
601 South Twelfth Street
Arlington, VA 20598-6001
U.S. Customs and Border Protection
Kim M. Lowry
Tel: (202) 344-1760
Acting Deputy Assistant Commissioner, Office of Congressional Fax: (202) 344-2152
Affairs
Email: ocainquiry@cbp.dhs.gov
U.S. Customs and Border Protection
http://www.cbp.gov/
1300 Pennsylvania Avenue, NW
Washington, DC 20229
This bureau is the unified border agency in the Department of Homeland Security that manages, controls, and
protects the nation’s borders at and between official points of entry.
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
14

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

U.S. Immigration and Customs Enforcement (ICE)
Raymond Kovacic
Tel: (202) 732-4200
Assistant Director, Office of Congressional Relations
Fax: (202) 732-4269
U.S. Immigration and Customs Enforcement
Email: ice-congressionalrelations@ice.dhs.gov
500 12th Street, SW, Mail Stop 5003
http://www.ice.gov/index.htm
Washington, DC 20536-5003
This bureau focuses on the enforcement of immigration and customs laws within the United States, the protection
of specified federal buildings, and air and marine enforcement, including the Federal Air Marshal Service. They
perform customs and immigration investigations and col ect customs and immigration intelligence.
Federal Emergency Management Agency (FEMA)
Robby Wehagen
Tel: (202) 646-4500
Director of Congressional Affairs
Fax: (202) 646-3600
Federal Emergency Management Agency
Email: robby.wehagen@fema.dhs.gov
500 C Street, SW, 8th Floor
http://www.fema.gov/
Washington, DC 20472
U.S. Coast Guard
Captain Joseph Kramek
Tel: (202) 245-0520
Chief, Congressional and Government Affairs
Fax: (202) 245-0529
U.S. Coast Guard
https://www.uscg.mil/
470 L’Enfant Plaza East, Room 7110
Washington, DC 20024
For House offices:
Capitol ext. 5-4775
Commander JoAnn Burdian
Tel: (202) 225-4775
B-320 Rayburn House Office Building
Fax: (202) 426-6081
U.S. House of Representatives
Email: house@uscg.mil
Washington, DC 20515
For Senate offices:
Capitol ext. 4-2913
Commander Brian LeFebvre
Tel: (202) 224-2913
183 Russell Senate Office Building
Fax: (202) 755-1695
U.S. Senate
Email: senate@uscg.mil
Washington, DC 20510
U.S. Secret Service
Chris Stanley
Tel: (202) 406-5676
Deputy Assistant Director
Fax: (202) 406-5740
Office of Congressional Affairs
http://www.secretservice.gov
U.S. Secret Service
245 Murray Drive, SW, Building T5
Washington, DC 20223
Department of Housing and Urban Development (HUD)
Michael J. Kelley
Tel: (202) 708-0005
Deputy Assistant Secretary for Congressional Relations
Fax: (202) 708-3794
U.S. Department of Housing and Urban Development
http://www.hud.gov
451 Seventh Street, SW, Room 10148
Washington, DC 20410-1000
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
15

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Department of the Interior (DOI)
Micah Chambers
Tel: (202) 208-7693
Deputy Director of Congressional and Legislative Affairs
Fax: (202) 208-5533
U.S. Department of the Interior
http://www.doi.gov
Mail Stop 6242
1849 C Street, NW
Washington, DC 20240-0001
Bureau of Indian Affairs (BIA)
Darren R. Pete
Tel: (202) 208-5706
Director, Office of Congressional and Legislative Affairs
Fax: (202) 208-4623
Bureau of Indian Affairs
http://www.bia.gov/
U.S. Department of the Interior
Mail Stop 3648
1849 C Street, NW
Washington, DC 20240-0001
Bureau of Land Management (BLM)
Patrick Wilkinson
Tel: (202) 912-7429
Division Chief, Legislative Affairs
Fax: (202) 245-0050
Bureau of Land Management
https://www.blm.gov
U.S. Department of the Interior
Mail Stop 401-LS
1849 C Street, NW
Washington, DC 20240-0001
Bureau of Ocean Energy Management
Mr. Lee Tilton
Tel: (202) 208-3502
Chief, Office of Congressional Affairs
Fax: (202) 208-6048
Bureau of Ocean Energy Management
Email: lee.tilton@boem.gov
U.S. Department of the Interior
http://www.boem.gov/
1849 C Street, NW
Washington, DC 20240-0001
Bureau of Reclamation
Megan Debranski Kelhart
Tel: (202) 513-0565
Congressional and Legislative Affairs
Fax: (202) 513-0304
Bureau of Reclamation
Email: congressional@usbr.gov
U.S. Department of the Interior
http://www.usbr.gov/
1849 C Street, NW, MIB 7600
Washington, DC 20240-0001
Bureau of Safety and Environmental Enforcement
Julie S. Fleming
Tel: (202) 208-3827
Chief, Office of Congressional and International Affairs
Email: julie.s.fleming@bsee.gov
Bureau of Safety and Environmental Enforcement
http://www.bsee.gov/
U.S. Department of the Interior
1849 C Street, NW
Washington, DC 20240-0001
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
16

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Fish and Wildlife Service (FWS)
Martin Kodis
Tel: (703) 358-2240
Chief, Division of Congressional and Legislative Affairs
Fax: (703) 358-2245
U.S. Fish and Wildlife Service
Email: martin_kodis@fws.gov
U.S. Department of the Interior
http://www.fws.gov/
5275 Leesburg Pike, 2N035
Falls Church, VA 22041-380
National Park Service (NPS)
Elaine Hackett
Tel: (202) 329-5735
Congressional Liaison
Fax: (202) 208-5683
National Park Service
Email: elaine_hackett@nps.gov
U.S. Department of the Interior
http://www.nps.gov/
1849 C Street, NW, Room 3325
Washington, DC 20240
Office of Surface Mining Reclamation and Enforcement (OSM)
Tristan Weis
Tel: (202) 208-2838
Congressional Affairs Specialist
Fax: (202) 501-0549
Office of Surface Mining Reclamation and Enforcement
Email: osm-congressional@osmre.gov
U.S. Department of the Interior
http://www.osmre.gov/
1951 Constitution Avenue, South Interior
Washington, DC 20240
U.S. Geological Survey (USGS)
Julia Jester
Tel: (703) 648-4455
Congressional Liaison Officer
Fax: (703) 648-5427
U.S.G.S. National Center
Email: cong_liaison@usgs.gov
Room 7A418, Mail Stop 119
http://www.usgs.gov/
12201 Sunrise Valley Drive
Reston, VA 20192
Department of Justice (DOJ)
Stephen Boyd
Tel: (202) 514-2141
Assistant Attorney General, Office
Fax: (202) 514-4482
of Legislative Affairs
Email: doj.correspondence@usdoj.gov
Office of Legislative Affairs
http://www.usdoj.gov
U.S. Department of Justice
950 Pennsylvania Avenue, NW, Room 1145
Washington, DC 20530
Bureau of Alcohol, Tobacco, Firearms and Explosives (ATF)
Ross Arends
Tel: (202) 648-8510
Chief, Legislative Affairs Division
Fax: (202) 648-9708
Bureau of Alcohol, Tobacco, Firearms and Explosives
http://www.atf.gov/
U.S. Department of Justice
99 New York Ave, NE
Mail Stop 5.S-144
Washington, DC 20226
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
17

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Bureau of Prisons
Jennifer L. Edens
Tel: (202) 514-9663
Chief, Office of Legislative Affairs
Fax: (202) 514-5935
Federal Bureau of Prisons
Email: jedens@bop.gov
U.S. Department of Justice
http://www.bop.gov/
320 First Street, NW, Room 628
Washington, DC 20534
Drug Enforcement Administration (DEA)
Sean R. Mitchell
Tel: (202) 307-7423
Section Chief of Congressional Affairs
Fax: (202) 307-5512
Drug Enforcement Administration
http://www.usdoj.gov/dea/
U.S. Department of Justice
8701 Morrissette Drive
Springfield, VA 22152
Federal Bureau of Investigation (FBI)
Gregory Brower
Tel: (202) 324-5051
Assistant Director of Congressional Affairs
Fax: (202) 324-6490
Federal Bureau of Investigation
Email: oca@fbi.gov
U.S. Department of Justice
http://www.fbi.gov/
935 Pennsylvania Avenue, NW, Room 7240
Washington, DC 20535-0001
Office of Justice Programs (OJP)
Silas Darden
Tel: (202) 307-0703
Director, Office of Communications
http://www.ojp.gov/
Office of Justice Programs
U.S. Department of Justice
810 Seventh Street, NW, 6th Floor
Washington, DC 20531
U.S. Marshals Service
Wil iam Delaney
Tel: (703) 740-1603
Chief
Fax: (703) 740-1604
Office of Congressional and Public Affairs
Email: wil iam.delaney@usdoj.gov
U.S. Marshals Service
http://www.usmarshals.gov/
Washington, DC 20530-0001
Department of Labor (DOL)
Katherine McGuire
Tel: (202) 693-4600
Assistant Secretary for Congressional
Fax: (202) 693-4642
and Intergovernmental Affairs
Email: ociacongressionalnotification@dol.gov
U.S. Department of Labor
http://www.dol.gov/
200 Constitution Avenue, NW
Washington, DC 20210
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
18

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Mine Safety and Health Administration (MSHA)
Vacant
Tel: (202) 693-4600
Senior Legislative Officer, Office of Congressional Affairs
Fax: (202) 693-4642
Mine Safety and Health Administration
Email: ociacongressionalnotification@dol.gov
U.S. Department of Labor
http://www.msha.gov/
200 Constitution Avenue, NW
Washington, DC 20210
Occupational Safety and Health Administration (OSHA)
Vacant
Tel: (202) 693-4600
Senior Legislative Officer
Fax: (202) 693-4642
U.S. Department of Labor
Email: ociacongressionalnotification@dol.gov
200 Constitution Avenue, NW
http://www.osha.gov/
Washington, DC 20210
Office of Disability Employment Policy
Jennifer Sheehy
Tel: (202) 693-7880
Deputy Assistant Secretary
Fax: (202) 693-7888
U.S. Department of Labor
TTY: (800) 877-8339
200 Constitution Avenue, NW, Suite S-1303
http://www.dol.gov/odep/
Washington, DC 20210
Department of State
Charles Faulkner
Tel: (202) 647-1050
Acting Assistant Secretary
Fax: (202) 647-2762
Bureau of Legislative Affairs
Correspondence: (202) 647-1608
U.S. Department of State
Email for Congressional Offices Making Formal
2201 C Street, NW
Inquiries:
Washington, DC 20520
CongressionalCorrespondence@state.gov
http://www.state.gov
For House Offices:
Capitol ext. 6-4641
Stacy MacTaggert, Consular Officer
Tel: (202) 226-4641
G2028 Rayburn House Office Building
Fax: (202) 226-4643
U.S. House of Representatives
Email: ConsularOnTheHil @state.gov
Washington, DC 20515
https://travel.state.gov/congress
Kem Carter Anderson, Acting Director
Capitol ext. 6-4642
Tel: (202) 226-4642
Fax: (202) 226-4643
Email: House@state.gov
For Senate Offices:
Capitol ext. 8-1605
Rosalyn Wiese, Consular Officer
Tel: (202) 228-1605
189 Russell Senate Office Building
Fax: (202) 224-1400
U.S. Senate
Email: ConsularOnTheHil @state.gov
Washington, DC 20510
https://travel.state.gov/congress
Daniel McCartney, Director
Capitol ext. 8-1602
Tel: (202) 228-1602
Fax: (202) 224-1400

Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
19

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Department of Transportation (DOT)
Sean McMaster
Tel: (202) 366-4573
Assistant Secretary for Governmental Affairs
Fax: (202) 366-3675/7346
U.S. Department of Transportation
http://www.dot.gov
1200 New Jersey Avenue, SE
Washington, DC 20590
Federal Aviation Administration (FAA)
Chris C. Brown
Tel: (202) 267-3277
Assistant Administrator for Government and Industry Affairs
Fax: (202) 267-8210
Federal Aviation Administration
Email: congressional@faa.gov
800 Independence Avenue, SW, Room 1022
http://www.faa.gov/
Washington, DC 20591
Department of the Treasury
Andrew “Drew” Maloney
Tel: (202) 622-1900
Assistant Secretary for Legislative Affairs
Fax: (202) 622-0534
U.S. Department of the Treasury
Email: legaffairs@treasury.gov
1500 Pennsylvania Avenue, NW, Room 3134
http://www.ustreas.gov
Washington, DC 20220
Bureau of Engraving and Printing
Teresa Dean
Tel: (202) 874-1718
Chief, Office of External Relations
Fax: (202) 874-3177
Bureau of Engraving and Printing
http://www.bep.treas.gov/
Fourteenth and C Streets, SW, #516-M
Washington, DC 20228
Bureau of the Fiscal Service
Joyce Harris
Tel: (202) 504-3502
Director of Legislative and Public Affairs
Fax: (202) 874-7016
Bureau of the Fiscal Service
Email:
U.S. Department of the Treasury
congressionalinquiries@fiscal.treasury.gov
401 14th Street, SW
https://www.fiscal.treasury.gov/
Washington, DC 20227
Comptroller of the Currency (OCC)
Ms. Carrie Moore
Tel: (202) 649-6440
Congressional Liaison Director
Fax: (202) 649-5710
Comptrol er of the Currency
Email: occ_casework@occ.treas.gov
U.S. Department of the Treasury
http://www.occ.treas.gov/
400 7th Street, SW
Washington, DC 20219
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
20

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Internal Revenue Service (IRS)
Leonard Oursler
Tel: (202) 317-6985
National Director for Legislative Affairs
Fax: (202) 317-4250
Internal Revenue Service
Email: leonard.t.oursler@irs.gov
U.S. Department of the Treasury
Correspondence: (202) 317-7096
1111 Constitution Avenue, NW, Room 3241
congressional.correspondence@irs.gov
Washington, DC 20224
http://www.irs.gov
Office of Foreign Assets Control
Katelyn E. Christ
Tel: (202) 622-1355
Senior Advisor for Congressional Affairs
Email: OFACLegAffairs@treasury.gov
Office of Foreign Assets Control

U.S. Department of the Treasury
1500 Pennsylvania Avenue, NW
Washington, DC 20220
U.S. Mint
Betty Birdsong
Tel: (202) 354-7770
Acting Director of Legislative and
Fax: (202) 756-6830
Intergovernmental Affairs
United States Mint
801 Ninth Street, NW
Washington, DC 20220
Department of Veterans Affairs (VA)
Christopher O’Connor
Tel: (202) 461-6490
Principal Deputy Assistant Secretary for Congressional Affairs
Email: ocla-cls@va.gov
U.S. Department of Veterans Affairs
http://www.va.gov
810 Vermont Avenue, NW
Washington, DC 20420
For House offices:
Capitol ext. 5-2280
Annmarie Amaral
Tel: (202) 225-2280
Congressional Liaison Assistant Director
Email: ocla-cls@va.gov
B-328 Rayburn House Office Building
U.S. House of Representatives
Washington, DC 20515
For Senate offices:
Capitol ext. 4-5351
Annmarie Amaral
Tel: (202) 224-5351
Congressional Liaison Assistant Director
Email: ocla-cls@va.gov
189 Russell Senate Office Building
U.S. Senate
Washington, DC 20510
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
21

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Independent Agencies, Boards, and Commissions
African Development Foundation (ADF)
Vacant
Tel: (202) 233-8800
Senior Advisor for External and Government Relations
Email: LPA@usadf.gov
African Development Foundation
http://www.usadf.gov/
1400 Eye Street, NW, Suite 1000
Washington, DC 20005-2248
American Battle Monuments Commission (ABMC)
Christine R. Fant
Tel: (703) 696-6323
Director of Finance
Tel: (703) 696-6900 (main line)
American Battle Monuments Commission
Fax: (703) 696-6666 (call before faxing)
Courthouse Plaza 2, Suite 500
Email: fantc@abmc.gov
2300 Clarendon Boulevard
http://www.abmc.gov
Arlington, VA 22201
Amtrak
For House Offices:

Patrick Edmond
Tel: (202) 906- 3875
Director, Government Affairs
Email: governmentaffairsdc@amtrak.com
Amtrak (National Railroad Passenger Corporation)
https://www.amtrak.com/home.html
1 Massachusetts Avenue, NW
Washington, DC 20001

For Senate Offices:

Eamon Walsh
Tel: (202) 906- 3884
Director, Government Affairs
Email: governmentaffairsdc@amtrak.com
Amtrak (National Railroad Passenger Corporation)
https://www.amtrak.com/home.html
1 Massachusetts Avenue, NW
Washington, DC 20001
Appalachian Regional Commission
Guy Land
Tel: (202) 884-7660
Congressional Liaison
Fax: (202) 884-7693
Appalachian Regional Commission
Email: guyland@arc.gov
1666 Connecticut Avenue, NW, Room 600
http://www.arc.gov/
Washington, DC 20009-1068
(Scott Hamilton, Executive Director)
Broadcasting Board of Governors (BBG)
El ona Fritschie
Tel: (202) 203-4545
Director of Congressional Affairs
Fax: (202) 203-4568
Broadcasting Board of Governors
Email: efritschie@bbg.gov
330 Independence Avenue, SW, Room 3300
http://www.bbg.gov/
Washington, DC 20237
The board has supervised U.S. government civilian international broadcasting, including Voice of America (VOA),
Office of Cuba Broadcasting (OCB), Radio Free Europe/Radio Liberty (RFE/RL), Radio Free Asia (RFA), and Middle
East Broadcasting Networks (MBN) since FY2000.
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
22

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Central Intelligence Agency (CIA)
Neal Higgins
Tel: (703) 482-4151
Director of Congressional Affairs
Fax: (703) 482-0672
Central Intelligence Agency
http://www.cia.gov/
Room 7-C38 OHB
Washington, DC 20505
Commission of Fine Arts
Thomas Luebke, Secretary
Tel: (202) 504-2200
Frederick Lindstrom, Assistant Secretary
Fax: (202) 504-2195
Commission of Fine Arts
Email: cfastaff@cfa.gov
401 F Street, NW, Suite 312
https://www.cfa.gov/
Washington, DC 20001-2728
Commodity Futures Trading Commission (CFTC)
Charlie Thornton
Tel: (202) 418-5075
Director of Legislative Affairs, Office of the Chairman
Fax: (202) 418-5525
Commodity Futures Trading Commission
Email: cthornton@cftc.gov
3 Lafayette Center
http://www.cftc.gov/
1155 21st Street, NW
Washington, DC 20581
Corporation for National and Community Service (CNCS)
J.P. Fish
Tel: (202) 606-6707
Director of Government Relations
Fax: (202) 606-3483
Corporation for National and Community Service
http://www.nationalservice.gov/
250 E Street, SW
Washington, DC 20525
Election Assistance Commission (EAC)
Bryan Whitener
Tel: (301) 563-3961 (Direct)
Director, Clearinghouse and Congressional Affairs
(202) 290-8624 (BlackBerry/cell)
U.S. Election Assistance Commission
Fax: (301) 734-3108
1335 East West Highway, Suite 4100
http://www.eac.gov/
Silver Spring, MD 20910
Environmental Protection Agency (EPA)
Troy Lyons
Tel: (202) 564-5200
Associate Administrator for Congressional
Fax: (202) 501-1519
and Intergovernmental Relations
Email: OCIRmail@epa.gov
Environmental Protection Agency
http://www.epa.gov/
1200 Pennsylvania Avenue, NW, Room 3426 WJC North
Washington, DC 20460
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
23

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Equal Employment Opportunity Commission (EEOC)
Patricia Crawford
Tel: (202) 663-4191
Director, Legislative Affairs Staff
Fax: (202) 663-4912
Equal Employment Opportunity Commission
http://www.eeoc.gov/index.html
131 M Street, NE
Washington, DC 20507
Export-Import Bank of the United States (EIB)
Kevin Warnke
Tel: (202) 565-3230 or (202) 565-3233
Vice President, Office of Congressional & Intergovernmental
Fax: (202) 565-3236
Affairs
Email: ocia@exim.gov
Export-Import Bank of the United States
http://www.exim.gov/
811 Vermont Avenue, NW, Room 1229
Washington, DC 20571
Fannie Mae
Kristin McGovern
Tel: (202) 752-6112
Director of Government and Industry Relations
Fax: (240) 699-3555
Fannie Mae
Email:
3900 Wisconsin Avenue, NW
congressional_casework@fanniemae.com
Washington, DC 20016
http://www.fanniemae.com/portal/index.html
In 1938, the federal government established Fannie Mae to expand the flow of mortgage money by creating a
secondary market. It has been private since 1968.
Farm Credit Administration (FCA)
Michael A. Stokke
Tel: (703) 883-4056
Director, Office of Congressional and
Fax: (703) 790-3260
Public Affairs
Email: info-line@fca.gov
Farm Credit Administration
https://www.fca.gov/
1501 Farm Credit Drive, Room 4132
McLean, VA 22102-5090
Federal Communications Commission (FCC)
Timothy Strachan
Tel: (202) 418-1900
Director, Office of Legislative Affairs
Fax: (202) 418-2806
Federal Communications Commission
http://www.fcc.gov/
445 Twelfth Street, SW, Room 8-C453
Washington, DC 20554
Federal Deposit Insurance Corporation (FDIC)
Andy Jiminez
Tel: (202) 898-7055
Director, Office of Legislative Affairs
Fax: (202) 898-3745
Federal Deposit Insurance Corporation
http://www.fdic.gov/
550 Seventeenth Street, NW, Room 6076
Washington, DC 20429
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
24

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Federal Housing Finance Agency (FHFA)
Peter Brereton
Tel: (202) 649-3802
Associate Director for Congressional Affairs
Fax: (202) 649-1071
Federal Housing Finance Agency
https://www.fhfa.gov/
400 7th Street, SW
Washington, DC 20219
Federal Election Commission (FEC)
Duane Pugh
Tel: (202) 694-1006
Director, Congressional Affairs
Fax: (202) 219-2338
Federal Election Commission
http://www.fec.gov/
1050 First Street, NE
Washington, DC 20463
Federal Labor Relations Authority
Gina K. Grippando
Tel: (202) 218-7776
Counsel for Regulatory and Public Affairs
Fax: (202) 482-6778
Office of the Chairman
Email: ggripp@flra.gov
Federal Labor Relations Authority
http://www.flra.gov/
1400 K Street, NW
Washington, DC 20424
Federal Maritime Commission
John DeCrosta
Tel: (202) 523-0224
Senior Advisor Legislative & Public Affairs
Email: JDeCrosta@fmc.gov
Federal Maritime Commission
http://www.fmc.gov/
800 North Capitol Street, NW
Washington, DC 20573
Federal Mediation and Conciliation Service
Dawn E. Starr
Tel: (202) 606-8090
General Counsel
Fax: (202) 606-8090
Federal Mediation and Conciliation Service
Email: dstarr@fmcs.gov
250 E Street, SW
http://www.fmcs.gov/internet/
Washington, DC 20427
Federal Reserve System (FRS)
Linda Robertson
Tel: (202) 452-3456
Assistant to the Board for Congressional Liaison
Fax: (202) 452-2611
Board of Governors of the Federal Reserve System
Email: frboard.clo@frb.gov
Twentieth Street and Constitution Avenue, NW
http://www.federalreserve.gov/
Washington, DC 20551
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
25

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Consumer Financial Protection Bureau (CFPB)
Catherine Galicia
Tel: (202) 435-7960
Director of Legislative Affairs

Consumer Financial Protection Bureau
1700 G Street, NW
Washington, DC 20552
For case-related matters:
Tel: (202) 435-9400
Consumer Response Government Team
To initiate a Consumer Response case:
CFPB_GovtConsumerResponse@cfpb.gov
To request status on an existing case:
CFPB_GovtCaseUpdates@cfpb.gov
Federal Retirement Thrift Investment Board (FRTIB)
Kim Weaver
Tel: (202) 942-1641
Director, External Affairs
Email: kim.weaver@tsp.gov
Federal Retirement Thrift Investment Board
http://www.frtib.gov
77 K Street, NE
http://www.tsp.gov
Washington, DC 20002

The Federal Retirement Thrift Investment Board is the agency that administers the Thrift Savings Plan.
Federal Trade Commission (FTC)
Jeanne Bumpus
Tel: (202) 326-2195
Director, Office of Congressional Relations
Fax: (202) 326-3585
Federal Trade Commission
Email: congressionalrelations@ftc.gov
600 Pennsylvania Avenue, NW, Room 404
Derick Ril , Correspondence: (202) 326-2195
Washington, DC 20580
http://www.ftc.gov/
Freddie Mac
For policy matters:
Tel: (202) 434-8630
Barbara Matheson Fox
Email: barbara_fox@freddiemac.com
Vice President, Government Affairs
http://www.freddiemac.com
801 Pennsylvania Avenue, NW, Suite 335
Washington, DC 20004
For case-related matters:
Tel: (202) 434-8656
Regis McKoy
Fax: (202) 434-8626
Government & Industry Relations
Email: regis_mckoy@freddiemac.com
Email:
congressional_inquiries@freddiemac.com
Chartered by Congress in 1970, Freddie Mac is a stockholder-owned corporation that maintains money flow to
mortgage lenders in support of home ownership and rental housing.
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
26

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

General Services Administration (GSA)
P. Brennan Hart, III
Tel: (202) 501-0563
Associate Administrator, Office of Congressional and
Fax: (202) 219-5742
Intergovernmental Affairs
Email: gsacongressionalaffairs@gsa.gov
General Services Administration
http://www.gsa.gov/portal/category/100000
1800 F Street, NW, Room 6120
Washington, DC 20405
Institute of Museum and Library Services
Gladstone Payton
Tel: (202) 653-4628
Congressional Affairs Officer
Fax: (202) 653-4600
Institute of Museum and Library Services
Email: gpayton@imls.gov
1800 M Street, NW, 9th Floor
Public Email: imlsinfo@imls.gov
Washington, DC 20036
http://www.imls.gov/
Inter-American Foundation (IAF)
Manuel A. Nuñez
Tel: (202) 683-7185
Managing Director, External and Government Affairs
Email: mnunez@iaf.gov
Inter-American Foundation
http://www.iaf.gov
1331 Pennsylvania Avenue, NW, Suite 1200 North
Washington, DC 20004
Legal Services Corporation (LSC)
Treefa Aziz
Tel: (202) 295-1614
Government Relations Manager
Fax: (202) 337-6386
Legal Services Corporation
Email: azizt@lsc.gov
3333 K Street, NW
http://www.lsc.gov/
Washington, DC 20007
Merit Systems Protection Board (MSPB)
Rosalyn Coates
Tel: (202) 254-4485
Legislative Counsel
Fax: (202) 653-6203
Merit Systems Protection Board
Email: rosalyn.coates@mspb.gov
1615 M Street, NW, Room 610
Washington, DC 20419
Millennium Challenge Corporation (MCC)
Jennifer Lackey
Tel: (202) 521-7276
Managing Director, Congressional and Public Affairs
Email: lackeyjc@mcc.gov
Mil ennium Challenge Corporation
http://www.mcc.gov/
1099 14th Street, NW, 7th Floor
Washington, DC 20005
The Millennium Challenge Corporation (MCC), created in January 2004 to reduce poverty in poor countries
that demonstrate a commitment to good governance, economic freedom and investing in their citizens, provides
assistance to fund country-led projects that break through barriers to sustainable economic growth.
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
27

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

National Aeronautics and Space Administration (NASA)
Rebecca Lee
Tel: (202) 358-1948
Acting Associate Administrator for Legislative and
Fax: (202) 358-2984
Intergovernmental Affairs
http://www.nasa.gov/
National Aeronautics and Space Administration
300 E Street, SW, Suite 9J24
Washington, DC 20546
National Archives and Records Administration (NARA)
John Hamilton
Tel: (202) 357-5100
Director of Congressional Affairs
Fax: (202) 357-5959
National Archives and Records Administration
Email: john.hamilton@nara.gov
700 Pennsylvania Avenue, NW
http://www.archives.gov
Washington, DC 20408
National Capital Planning Commission
Anne R. Schuyler
Tel: (202) 482-7200
General Counsel and Congressional Liaison
Fax: (202) 482-7272
National Capital Planning Commission
Email: anne.schuyler@ncpc.gov
401 Ninth Street, NW, North Lobby, Suite 500
http://www.ncpc.gov/
Washington, DC 20004
National Council on Disability (NCD)
Phoebe Ball
Tel: (202) 272-0104
Legislative Affairs Specialist
Fax: (202) 272-2022
National Council on Disability
TTY: (202) 272-2074
1331 F Street, NW, Suite 850
Email: pball@ncd.gov
Washington, DC 20004
http://www.ncd.gov/
National Credit Union Administration (NCUA)
Todd M. Harper
Tel: (703) 518-6330
Director, Office of Public and Congressional Affairs
Fax: (703) 518-6409
National Credit Union Administration
Email: pacamail@ncua.gov
1775 Duke Street
http://www.ncua.gov/
Alexandria, VA 22314-3428
National Endowment for the Arts (NEA)
David Tucker
Tel: (202) 682-5477
Director of Congressional Affairs
Fax: (202) 682-5639
National Endowment for the Arts
Email: tuckerd@arts.gov
400 7th Street, SW
http://www.arts.gov/
Washington, DC 20506
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
28

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

National Endowment for the Humanities (NEH)
Tim Robison
Tel: (202) 606-8273
Director of Congressional Affairs
Fax: (202) 606-8599
National Endowment for the Humanities
Email: trobison@neh.gov
400 7th Street, SW, Room 4057
http://www.neh.gov/
Washington, DC 20506
National Gallery of Art (NGA)
Delia Scott
Tel: (202) 842-6656
Congressional Liaison Officer and Director of Special Projects
Fax: (202) 789-3044
National Gallery of Art
Email: d-scott@nga.gov
2000-B South Club Drive
http://www.nga.gov
Landover, MD 20785-3230
The National Gallery is located on the National Mall between 3rd and 9th Street, at Constitution Avenue, NW,
Washington, DC.
National Labor Relations Board (NLRB)
For policy matters:
Tel: (202) 273-1991
Tracey Roberts
Fax: (202) 273-4270
Congressional Liaison, Office of Congressional and
Email: tracey.roberts@nlrb.gov
Intergovernmental Affairs
http://www.nlrb.gov/
1015 Half Street, SE
Washington, DC 20570
For case-related matters:
Tel: (202) 273-3700
Jennifer Abruzzo
Fax: (202) 273-4483
Deputy General Counsel
Email: jennifer.abruzzo@nlrb.gov
National Mediation Board (NMB)
Mary Johnson
Tel: (202) 692-5040
General Counsel
Fax: (202) 692-5085
1301 K Street, NW, Suite 250 East
Email: johnson@nmb.gov
Washington, DC 20572
http://www.nmb.gov/
National Science Foundation (NSF)
Amanda Greenwell
Tel: (703) 292-8070
Head, Office of Legislative and Public Affairs
Fax: (703) 292-9087
National Science Foundation
Email: agreenwe@nsf.gov
4201 Wilson Boulevard, Room 1245
http://www.nsf.gov/
Arlington, VA 22230
National Transportation Safety Board (NTSB)
Christopher Wallace
Tel: (202) 314-6007
Chief, Government and Industry Affairs
Fax: (240) 752-6237
National Transportation Safety Board
Email: christopher.wallace@ntsb.gov
490 L’Enfant Plaza, SW
http://www.ntsb.gov/Pages/default.aspx
Washington, DC 20594
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
29

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Nuclear Regulatory Commission (NRC)
Eugene Dacus
Tel: (301) 415-1776
Director, Office of Congressional Affairs
Fax: (301) 415-8571
Nuclear Regulatory Commission
http://www.nrc.gov/
Washington, DC 20555-0001
Occupational Safety and Health Review Commission (OSHRC)
For case-related matters:
Tel: (202) 606-5370
Melik S. Ahmir-Abdul
Fax: (202) 606-5396
Public Relations Specialist
Email: sahmir-abdul@oshrc.gov
Occupational Safety and Health Review Commission
http://www.oshrc.gov/
1120 Twentieth Street, NW, 9th Floor
Washington, DC 20036-3457
For legislative matters:
Tel: (202) 606-5723
Richard Huberman
Fax: (202) 606-5396
Chief of Staff and Legal Counsel to the Chairman
Email: rhuberman@oshrc.gov
Occupational Safety and Health Review Commission
http://www.oshrc.gov/
1120 Twentieth Street, NW, 9th Floor
Washington, DC 20036-3457
OSHRC is an agency, independent of OSHA, which adjudicates contested OSHA citations.
Office of Personnel Management (OPM)
Jonathan J. Blyth
Tel: (202) 606-1300
Director, Congressional, Legislative, and Intergovernmental
Fax: (202) 606-1344
Affairs
http://www.opm.gov/
Office of Personnel Management
1900 E Street, NW
Washington, DC 20415
Legislative inquiries and correspondence for the Director of OPM should be directed above.
For case-related matters:
Capitol ext. 5-4955
Kristen Soper, Chief of Constituent Services
Tel: (202) 225-4955
Office of Personnel Management
Fax: (202) 225-4974
2030 Rayburn House Office Building
Email: constituent.services@opm.gov
Washington, DC 20515
https://deis.opm.gov/CLA (web portal for
casework inquiries)
Office of Special Counsel (OSC)
Patrick Hartobey
Tel: (202) 804-7067
Congressional, Public Affairs, and Outreach
Fax: (202) 254-3711
Director of Legislative Affairs
Email: phartobey@osc.gov
1730 M Street, NW, Suite 218,
http://www.osc.gov/
Washington, DC 20036-4505
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
30

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Overseas Private Investment Corporation (OPIC)
James Morrison
Tel: (202) 336-8400
Special Assistant, Congressional and Intergovernmental Affairs
Fax: (202) 336-7949
Congressional Affairs
Email: james.morrison@opic.gov
Overseas Private Investment Corporation
http://www.opic.gov/
1100 New York Avenue, NW
Washington, DC 20527-0001
Peace Corps
Nancy Bruce Herbolsheimer
Tel: (202) 692-2330
Director of Congressional Relations
Email: congressional@peacecorps.gov
Peace Corps
http://www.peacecorps.gov/
1111 20th Street, NW
Washington, DC 20526
Pension Benefit Guaranty Corporation (PBGC)
Gail Sevin
Tel: (202) 326-4223
Manager, Legislative Affairs Division
Fax: (202) 326-4224
Pension Benefit Guaranty Corporation
Email: congressionals@PBGC.gov
1200 K Street, NW, 12th Floor
https://www.pbgc.gov/about/pg/pbgc-legislative-
Washington, DC 20005-4026
affairs
Postal Regulatory Commission (PRC)
Ann Fisher
Tel: (202) 789-6803
Director of Government Relations
Fax: (202) 789-6886
Postal Regulatory Commission
Email: ann.fisher@prc.gov
901 New York Avenue, NW, Suite 200
http://www.prc.gov/
Washington, DC 20001
President’s Council on Fitness, Sports & Nutrition
Joey King
Tel: (240) 276-9567
Director of Communications
Fax: (240) 276-9860
President’s Council on Fitness, Sports & Nutrition
Email: russell.king@hhs.gov
1101 Wootton Parkway, Suite 560

Rockvil e, MD 20852
(Don Wright, MD, MPH, Acting Executive
Director)
http://www.fitness.gov/
Railroad Retirement Board (RRB)
Beverly Britton Fraser
Tel: (202) 272-7742
Director, Office of Legislative Affairs
Fax: (202) 272-7728
Railroad Retirement Board
Email: beverly.britton-fraser@rrb.gov
1310 G Street, NW, Suite 500
http://www.rrb.gov/
Washington, DC 20005-3004
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
31

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Sallie Mae
Carmen Guzmán Lowrey
Tel: (202) 969-8039
Vice President of Federal Government Relations of Navient
Fax: (202) 969-8030
999 North Capitol NE, Suite 301
http://www.navient.com/
Washington, DC 20002
In 2014, Navient Corporation was spun off from Sallie Mae Corporation as an independent, publicly traded
company. Navient services federal direct student loans on behalf of the U.S. Department of Education (ED), as well
as a portfolio of federally guaranteed and private education loans. Navient also provides student loan default
resolution services for ED and guaranty agencies and offers asset recovery services to federal, state, and municipal
government clients.
Securities and Exchange Commission (SEC)
Keith Cassidy
Tel: (202) 551-2010
Director of Legislative and Intergovernmental Affairs
Fax: (202) 772-9250
Securities and Exchange Commission
Email: olia@sec.gov
100 F Street, NE
http://www.sec.gov/
Washington, DC 20549-0100
Selective Service System (SSS)
Matthew Tittmann
Tel: (703) 605-4103
Acting Associate Director of Public and Intergovernmental
Fax: (703) 605-4106
Affairs
Email: information@sss.gov
Selective Service System
http://www.sss.gov/
1515 Wilson Boulevard
Arlington, VA 22209-2425
Small Business Administration (SBA)
Michael Hershey
Tel: (202) 205-6700
Associate Administrator for Congressional
Fax: (202) 205-7374
and Legislative Affairs
Email: clainquiry@sba.gov
Small Business Administration
http://www.sba.gov/
409 Third Street, SW, Suite 7900
Washington, DC 20416-2230
Smithsonian Institution
Cheryl Johnson
Tel: (202) 633-5125
Director, Office of Government Relations
Fax: (202) 786-2274
Smithsonian Institution
http://www.si.edu/
P.O. Box 37012, MRC019
Washington, DC 20013-7012
Social Security Administration (SSA)
Robert J. Forrester
Tel: (202) 358-6030
Director, Legislative and Constituent Services Staff
Fax: (410) 966-5388
Office of Legislation and Congressional Affairs
http://www.socialsecurity.gov/
Social Security Administration
6401 Security Boulevard, 3100 West High Rise
Baltimore, MD 21235-0001
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
32

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

Social Security Liaison Office
Latrice Wingo and Sylvia Taylor
Tel: Capitol ext. 5-3133
Congressional Relations Specialists
Tel: (202) 225-3133
Social Security Liaison Office
Fax: Capitol ext. 5-3144
RG 1 C2, Rayburn House Office Building
Fax: (202) 225-3144
Washington, DC 20515
Surface Transportation Board (STB)
Lucil e Marvin
Tel: (202) 245-0238
Director, Office of Public Assistance, Government Affairs and
Fax: (202) 245-0461
Compliance
Email: rcpa@stb.dot.gov
Surface Transportation Board
http://www.stb.dot.gov/
395 E Street, SW
Washington, DC 20423-0001
Refer inquiries to Stephanie Lyons, Congressional Liaison, stephanie.lyons@stb.dot.gov.
Tennessee Valley Authority (TVA)
Justin Maierhofer
Tel: (202) 898-2999
Vice President, Government Relations
Email: jcmaierhofer@tva.gov
Tennessee Valley Authority
http://www.tva.gov/
400 West Summit Hil Drive
Knoxvil e, TN 37902
Trade and Development Agency
Thomas R. Hardy
Tel: (703) 875-4357
Director for Congressional Affairs
Fax: (703) 875-4009
Trade and Development Agency
Email: thardy@ustda.gov
1000 Wilson Boulevard, Suite 1600
http://www.ustda.gov/
Arlington, Virginia 22209
U.S. Access Board (Architectural and Transportation Barriers
Compliance Board)
Frances Spiegel
Tel: (202) 272-0041
Attorney Advisor
Fax: (202) 272-0081
Architectural and Transportation Barriers
TTY: (202) 272-0082
Compliance Board
Email: speigel@access-board.gov
1331 F Street, NW, Suite 1000
http://www.access-board.gov/
Washington, DC 20004-1111
U.S. Agency for International Development (USAID)
Stanley Sienkiewicz
Tel: (202) 712-4300
Congressional Liaison Officer
Fax: (202) 216-3035
Bureau for Legislative and Public Affairs
http://www.usaid.gov/
U.S. Agency for International Development
Ronald Reagan Building, Suite 610
1300 Pennsylvania Avenue, NW
Washington, DC 20523-6100
Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
33

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

U.S. Commission on Civil Rights (CRC)
Brian Walch
Tel: (202) 376-8371
Director, Communications & Public Engagement
Fax: (202) 376-7672
U.S. Commission on Civil Rights
Email: publicaffairs@usccr.gov
1331 Pennsylvania Avenue, NW, Suite 1150
http://www.usccr.gov/
Washington, DC 20425
U.S. Consumer Product Safety Commission (CPSC)
Julia Richardson
Tel: (301) 504-7853
Director, Office of Legislative Affairs
Fax: (978) 967-2797
U.S. Consumer Product Safety Commission
Email: ola@cpsc.gov
4330 East-West Highway
http://www.cpsc.gov/
Bethesda, Maryland 20814
U.S. International Trade Commission (ITC)
Laura Bloodgood
Tel: (202) 205-3151
Congressional Relations Officer
Fax: (202) 205-2139
U.S. International Trade Commission
Email: laura.bloodgood@usitc.gov
500 E Street, SW, Room 716 C
http://www.usitc.gov/
Washington, DC 20436
U.S. Postal Service (USPS)
Stephanie Childs
Tel: (202) 268-2506
Executive Director of Government Relations and Public Policy
Fax: (202) 268-6310
475 L’Enfant Plaza, SW, Room 10804
http://www.usps.com/
Washington, DC 20260-3500
Government Relations

Sheila Meyers, Manager

(202) 268-2353
Shaun Chang, Sr. Representative
IN, KY, MO, ND, SD, TN, WV
(202) 268-4216
Debra Blockinger
IA, KS, MI, MN, NE, WI
(202) 268-7505
Courtney Slaten
(202) 268- 4387
IL, OH, PA
Mary Ann Simpson, Manager
AK
(202) 268-3741
Cathy Pagano, Sr. Representative
NM
(202) 268-3427
Yasmine Di Giulio
AZ, CO, ID, MT, NV, OR, UT, WA,WY
(202) 268-3745
Dimitry Pompée
AR, LA, MS, OK, TX
(202) 268-8514
Michael Porter
AS, CA, GU, HI, MP
(202) 268-7217
Scott Slusher, Manager
NY
(202) 268-3429
Jim Cari, Sr. Representative
AL, CT, DC, DE, FL, GA, MA, MD, ME,
(202) 268-6029
NC, NH, NJ, PR, RI, SC, VA, VI, VT

Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
34

Congressional Liaison Offices of Selected Federal Agencies

District of Columbia (DC)
Eugene Kinlow
Tel: (202) 724-5333
Director, Office of Federal and Regional Affairs
Email: eugene.kinlow@dc.gov
District of Columbia
https://dc.gov/
1350 Pennsylvania Avenue, NW, Room 324
Washington, DC 20004

Author Contact Information

Audrey Celeste Crane-Hirsch

Reference Librarian
acranehirsch@crs.loc.gov, 7-8826

Congressional Research Service
98-446 · VERSION 405 · UPDATED
35